
Protokoll fört vid Styrelsemöte på Hultsfredsbygdens ridklubb 2012-11-07 
 
Närvarande: Jan Isberg, Susanne Andersson, Maria Isaksson och Cecilia Myrén. 
 
Ordföranden förklarar mötet för öppnat. 
 
Eftersom detta är ett extra insatt möte avhandlas inte ekonomin och föregående protokoll. 
 
Camilla Stridh kommer till mötet för att meddela att hon nu avsäger sig lagledarrollen för 
hopplaget. Hon säger dock att Madde Rosén har lovat fortsätta som lagledare i dressyren  
div. II. 
 
Det lotteri som Bernt Johansson dragit igång är nu slutsålt. 4 skyddsvästar i barnstorlekar ska 
införskaffats för pengarna som blev över. 
 
Linda Syvänen kommer inte fortsätta jobba på ridklubben såsom vi tidigare beslutat. Istället 
kommer Kicki Ståhl att ha handikappsridningen på torsdagar samt någon fredagskväll. 
Susanne Andersson tar två måndagslektioner. Marie Somansson jobbar några fredagar. Maria 
Olofsson jobbar som tidigare varannan fredag. Meg Nordin tar också någon fredagslektion. 
 
Tidigare beslutades att Olof Bjälesjö skulle ta över ekonomin istället för Agneta Karlsson. 
Men inga förändringar har skett, Agneta har som tidigare hand om ekonomin. 
 
Styrelsen beslutade om att fakturering skulle ske från augusti 2012. Detta har dock inte kunnat 
genomföras.  
Tanken är att vi ska komma igång med faktureringen i början av nästa termin istället, då 
betalning för ridavgifter ej betalats i tid ska kostnaden faktureras. 
 
 
Nästa träff blir på Moliljan 2012-11-17. 
 
 
Vid pennan   Protokolljusterare 
 
 
Cecilia Myrén  Susanne Andersson 


